永樂旅遊相問 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Validity: 01 APR 2024 - 31 DEC 2025

5 DAYS









Penang - Transit - Bali (Meals on Board/D)

- Departure flight from Penang Int. Airport to Bali
- ++Overnight at Fairfield South Kuda or Similar Hotels Bali (B/L/D)
- Fast Boat Ride(Round Trip) to Toya Pakeh Harboh on Penida Island
- Southern coast for the scenic ocean view of the Paluang and Kelingking cliff viewpoint - The viewpoint itself was amazing. Stunning view from the cliff over a small peninsula with a beach and its turquoise blue water.
- **Broken Bay** The bay looks like a huge pool, surrounded by tall, craggy, unique looking rocks that provide an intriguing, lunar-like landscape. A picturesque seascape that will be embedded in your memory for life. The steep and majestic cliffs plunge vertically into emerald waters. From where we stand on the clifftops, a panoramic bird's eye view of beautiful coral reefs creates the most incredible panorama.

Overnight at Fairfield South Kuda or Similar Hotels

- Vintage Volkswagen Open Top Jeep Trails (Car Ride)
- Baha Village Mr. Ida Bagus Private House the houses still built traditionally in Balinese architecture and design.
- View rice field and learn the traditional Balinese Irrigation system at the Jatiluwih Green - a cultural tradition heritage of Bali which has been listed in the UNESCO World Heritage site
- Tamblingan Lake one of Bali's most untouched and picturesque lakes. Its crystal-clear waters reflect the surrounding greenery, creating a peaceful and mesmerizing atmosphere. The lake is part of the UNESCO-listed Bali Barat National Park, ensuring its preservation and natural charm.
- Tanah Lot One of the most important seaside temples in Bali, it was built in the 16th century.

++Overnight at Fairfield South Kuda or Similar Hotels D4 Bali (B/L/D)

- Balinese traditional village of Penglipuran- This famous village because of its people who still carry out and preserve traditional Balinese culture in their daily lives. The architecture of the building and land management still follows the concept of Tri Hita Karana, the Balinese philosophy of the balance of the relationship between God, humans, and the environment.
- View Active volcano of Mount Batur This active volcano in Bali, Indonesia, is
- located at the center of two calderas. Mount Batur, which last erupted in 2000 **PicHeaven Swing Bali** There are more than 10 types of amazing photo spots at PicHeaven Bali, Giant Bird's Nest, Volkswagen, Bridge of Heaven, Road of Heaven, Huge Stone, Hammock, Bubble House, Floating Jacuzzi, Hideaway House and Triangle House with Hammock, you can't find yourself anywhere else, strike your best pose and share every wonderful moment you spend on social media.

++Overnight at Fairfield South Kuda or Similar Hotels D5 Bali - Transit - Penang (B/Meals on Board)

• Transfer to airport for departure flight to Penang.

TOUR HIGHLIGHTS

- Tanah Lot Temple
- Broken Bay
- Tamblingan Lake
- Open Top Jeep Ride
- Traditional Village Penglipuran

LOCAL DELICACY

- Balinese Grill Seafood with Lobster
- Balinese Buffet
- **Authentic Balinese Royal** Kingdom Rijstaffel Dining





PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY*

Exclude Tour Leader Tipping

槟城总公司 KKKP 0568 **Penang Main Office** Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350 **Butterworth Branch** Tel: 04-3106633

大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348 **Alor Setar Branch** Tel: 04-7716633

Forever Travel Service

永樂旅遊有限公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Validity: 01 APR 2024 - 31 DEC 2025











- D1 槟城 中转 巴厘 (机上用餐/晚)
- 槟城国际机场出发飞往巴厘

D2 巴厘(早/午/晚)

- 乘坐快船(往返)前往佩尼达岛的 Toya Pakeh Harboh
- 南海岸,可欣赏 Paluang 和 Kelingking 悬崖观景台的壮丽海景 观景台本身 就令人惊叹。从悬崖上俯瞰小半岛,那里有海滩和碧绿的海水,景色令人惊 叹。
- 破碎的海滩-海湾看起来像一个巨大的水池,周围环绕着高大、崎岖、外观独 特的岩石,形成了一种迷人的月球般的景观。风景如画的海景将终生铭刻在您 的记忆中。陡峭而雄伟的悬崖垂直插入翠绿的海水中。从我们站在悬崖顶上的 位置,可以鸟瞰美丽的珊瑚礁,形成最令人难以置信的全景。

D3 巴厘 (早/午/晚)

- 复古大众敞篷吉普车之旅(汽车之旅)
- 巴哈村 Mr.Ida Bagus 私人住宅 房屋仍采用巴厘岛传统建筑和设计建造。
- 在 Jatiluwih 绿地观赏稻田并了解巴厘岛传统灌溉系统 巴厘岛的文化传统遗 产,已被列入联合国教科文组织世界遗产名录
- Tamblingan 湖 巴厘岛最原始、风景如画的湖泊之一。其清澈的湖水倒映着 周围的绿色植物,营造出宁静迷人的氛围。该湖是联合国教科文组织列入名录 的巴厘岛巴拉特国家公园的一部分,确保了其保存完好和自然魅力。
- 海神庙(Tanah Lot) 是巴厘岛最重要的海边庙宇之一,始建于 16 世纪。

D4 巴厘 (早/午/晚)

- 巴厘岛传统村庄彭利普兰 (Penglipuran) 这个著名的村庄因其人们在日常生 活中仍然传承和保留巴厘岛传统文化而闻名。建筑结构和土地管理仍然遵循 Tri Hita Karana 的概念,这是巴厘岛人平衡上帝、人类和环境之间关系的哲学。
- 查看巴杜尔火山活火山——这座活火山位于印度尼西亚巴厘岛,位于两个火山口 的中心。巴杜尔火山最近一次喷发是在 2000 年
- PicHeaven Swing Bali-巴厘岛Picheaven有10多种类型的令人惊叹的拍照 点,巨型燕窝,大众汽车,天堂桥,天堂路,巨大的石头,吊床,泡泡屋,浮 动浴缸,隐居房屋和三角形带吊的房子,摆出最好的姿势,在社交媒体上分享 度过的每一个美好时光。

D8 巴厘 - 中转 - 槟城 (早/机上用餐)

• 送往机场乘搭客机飞返回槟城

行程特点

- 巴厘岛传统村庄彭利普兰
- 海神庙
- 破碎的海滩
- 坦布林根湖
- 敞篷吉普车之旅

美食风味餐

- 巴厘岛烤海鲜含龙虾
- 巴厘岛自助餐
- 正宗巴厘岛皇家 Rijstaffel 餐饮





显示的图片仅作参考之用

不包含领队小费

槟城总公司 KKKP 0568 **Penang Main Office** Tel: 04-2266633

Butterworth Branch Tel: 04-3106633

大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch

- 🕶 Forever Travel Service
- www.forevertravel.com.my

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行 程变动或额外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程 次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。